

香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處

Trade Marks Registry, Intellectual Property Department
The Government of the Hong Kong Special Administrative Region

在註冊申請詳情公布後撤回申請

商標註冊申請人根據《商標條例》 (第 559 章)第 45 (1)條撤回下列商標註冊申請。現根據《商標條例》第 45 (2)條及《商標規則》 (第 559 章附屬法例)第 22 (3)條,公布撤回申請的詳情。

APPLICATIONS WITHDRAWN AFTER PARTICULARS OF THE APPLICATIONS HAVE BEEN PUBLISHED

The following trade mark application(s) have been withdrawn under section 45(1) of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559). Under section 45(2) of the Trade Marks Ordinance and rule 22(3) of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), the particulars of the withdrawal of the application(s) are published.

[210] 商標申請 編號 Application No.	[540] 商標 Mark	[511] 類別編號 Class No.	[442] 公布獲接納註 冊申請日期 Date of Publication of Acceptance for Registration	[730] 註冊申請人 姓名/名稱 Applicant's Name	[740 / 750] 註冊申請人的送達地址 Applicant's Address for Service
302834721	A BOSS38 B boss38	35, 41, 42	05-06-2015	38 商機有限公司 香港 九龍 彌敦道 655 號 1003 室	38 商機有限公司 香港 九龍 彌敦道 655 號 1003 室
	C Boss38				
302849301AA	CLARINS	18, 24, 25	27-02-2015	CLARINS 9 rue du Commandant Pilot 92200 NEUILLY SUR SEINE FRANCE	Deacons 5th Floor Alexandra House, Central HONG KONG
303166533	必付寶	9	24-04-2015	華美電子股份有限公司 台灣 高雄市橋頭 區 芋林路 305 號	江炳滔律師事務所 香港 灣仔告士打道 160 號 海外信託銀行大廈 19 樓 B 室

公報編號 Journal No.: 651 公布日期 Publication Date: 25-09-2015

分項名稱 Section Name: 在註冊申請詳情公布後撤回申請 Applications Withdrawn after Particulars of the Applications have been Published

303352527



17, 19 05-06-2015

Luck Creation Group Limited Shop F, G/F, Ko Wai Lau, 44 Tak

Tsuen Wan, New Territories, Hong Kong

Wah Street,

Alfred Yeung Company

Limited

Rooms 1804-05, 18/F, Hua

Qin International

Building, 340 Queen's Road

Central, Hong Kong